



le saunda

Debuted in 1977, le saunda is a leading shoes and accessories brand name in Hong Kong and Mainland China. le saunda's competitive edge lies in its powerful in-house design and production capabilities, which is under the auspices of an Italian management team. To enhance the brand further, le saunda has initiated large concept stores with an elegant and stylish ambience as defined by European glamour concept. le saunda offers footwear and accessories for both ladies and men in a wide variety of styles, ranging from classic and executive, to fashionable and casual. A wide selection aside, products of le saunda are also renowned for their quality, which is assured by the Company's stringent control and supervision. le saunda's professional brand image is further strengthened through a team of dedicated sales staff who are trained to provide excellent customer service.



le saunda 萊爾斯丹

le saunda 萊爾斯丹於一九七七年推出，為香港及中國大陸具領導地位的鞋類及各配飾品牌。le saunda 萊爾斯丹的競爭優勢在於本身在意大利管理模式下擁有優越的設計及生產實力。為進一步提高品牌知名度，le saunda 萊爾斯丹開設富有歐洲優雅時尚色彩的大型概念店。le saunda 萊爾斯丹提供多種男女裝鞋類及配飾，備有典雅及行政以至時尚及休閒等各種款式可供選擇。除款式多元化外，le saunda 萊爾斯丹產品更以高質素見稱，這全因公司的嚴格品質控制及監督。le saunda 萊爾斯丹的銷售服務經過專業培訓，致力為顧客提供優質服務，進一步鞏固其專業品牌形象。



le saunda



CnE

CnE is a brand targeted at passionate young ladies. Launched in 2001, CnE has been gaining increasing popularity in Mainland China. The same growth momentum is expected to continue in Hong Kong where CnE landed this year. Emphasis of this brand is "comfort and easy", as denoted by the initials "CnE". Products such as shoes and handbags under the CnE brand are not confined by any style but the search of individualism through pastel colours and simplistic designs. In addition, CnE stores have a minimalist decor, with friendly and cheerful shop assistants serving customers.



CnE

CnE 品牌以熱情奔放的年青女士為銷售對象，自二零零一年推出以來，一直深受中國內地客戶歡迎。CnE 於本年度登陸香港，預料將可延續中國大陸的增長強勢。此品牌著重「舒適及輕鬆(comfort and easy)」，亦是 CnE 品牌名稱的由來。CnE 品牌的鞋類及手袋並非只著重於款式，更透過柔和的色彩及簡約的設計追求個人風格。此外，CnE 店鋪的設計營造簡約舒適的氣氛，並以友善熱誠的店員殷勤招待顧客。





antinori

Launched in 2004, antinori has established presence in some of the major cities of Mainland China. This fashion label targets at confident, energetic and independent ladies. antinori offers a wide range of apparel including tops, pants, skirts, bags, shoes and accessories, which are ideal for mix and match for self-expression. antinori distinguishes itself through the use of bright tones, lots of colours, and decorative and aesthetic elements.

antinori

antinori 於二零零四年推出，已於中國大陸部份主要城市建立市場地位，銷售對象為充滿自信及活力的獨立女性。antinori 提供各種各樣的服飾，包括T-恤、外套、褲、裙、手袋、鞋類及飾物，絕對適合喜歡自由配搭、表現自我的女性。antinori 以鮮明的色調、繽紛的色彩，配以各種裝飾及富美感的設計見稱。

